
Osnovna Sola Spodnja ldrija

Solska ulica 9

5281 Spodnja ldrija

Datum: 3. 12.2021

Stev. i gooo -2 -zo2r / 22 -2

ZAPISNIK

9., izredne, seje sveta sole, ki je potekala 30. 1L. 2027 od 17.30 ure v spletnem okolju MS Teams.

Prisotni:

Urska Lahajnar Ubajiogu (predmetna stopnja), Maja Vegelj (podruinitna Sola), Petra Brus

(predstavnica star5ev), Janja Seljak (predstavnica stariev), Marko Fink (podaljiano bivanje), lrma

Stravs Koitrica (razredna stopnja), Jure Vonaina (predstavnik stariev), Adrijana Erjavec (predstavnica

obaine), Vanja Jei Strel (predstavnica obtine), Janja Habe (ravnateljica)

oproviieno odsotnli Sneiana Leban (tehniano osebje),

Drugo:

Odsoten je bil tuditretji predstavnik ustanovitelja, ga. Burnik, s katero 5e ni bil vzpostavljen stik

DNEVNI RED:

1. Ugotovitev sklepdnosti in potrditev dnevnega reda

2. Potrditev zapisnika 8. seje

3. Cenik iolske prehrane

4. Sejnine dlanov sveta zavoda

5. Predlogi in pobude dlanov sveta

K1

Predsednica sveta iole pozdravi vse prisotne in ugotovi sklepfnost sveta 50le.

Sklep: Dnevni red je soglasno potrjen s strani vseh prisotnih ilanov.

K2

Ga. Seljak vpra5a, alije zabeleien ravnateljifin odgovor na vpraianje o uvajanju prezraaevalnih

sistemov v uiilnice res ustrezen. Ga. Habe obrazloii zadevo v celoti, od izjav in objav ministrstva za

medije, do dejstev, s katerimi se vodstva iol sooiajo na teh podrodjih.

Sklep: Zapisnik prejinje seje je soglasno potrjen.



K3

Predsednica predstavi povod za sklic seje, namred prejem pogodbe o Solski prehrani, pri kateri so se
kot izjemno visoke pokazale cene obrokov, katerim se doda 5e delei cene, ki pokriva stroske s

prehrano, ki nastanejo 05 Sp. ldrija.
Nadaljuje ravnateljica, ki pove, da je pogodbo prejela v zaaetku novembra, nato je priilo do zamika
dokoninih izradunov (Solskega deleia) zaradi bolniSke odsotnosti radunovodkinj, zato je sklic seje s

takim zamikom. Pove, da so bile cene 6olske prehrane na Soli ie v prejinjem dasu visoke v primerjavi
z drugimi zavodi, a v ceni v zadnjem obdobju ni bilo vkljudene amortizacije, ker se vanjo tudi ni nid
vlagalo v pridakovanju nove kuhin.ie. Pove, da cene kosil na drugih iolah segajo med 2 in 2,75 EUR. Na
OS Spodnja ldrija so bile cene ie prej visoke, a se na osnovi cen v ponujeni pogodbi poviiajo 5e za

dodatnih okoli 50 centov na obrok. Pove tudi, da se bodo z novimirazpisi cene prehrane gotovo
viSale tudi v drugih zavodih, a poviSanla cen na naii Soli ne bodo dosegle prav zaradi dosedanjih razlik
v visini cen.
G. Fink pove, da je preveril cene prehrane na nekaj lolah v okolici in 5irie, ter ugotovil, da so cene na
naii ioli precej vi6je kot drugod.
Ga. Habe pove, kaksne cene kosil veljajo za uaence trenutno (2,1O,2,35 in 2,60 EUR za posamezne
triade). Pove, da je bil izveden nov razpis za nabavo sestavin, ki je izkazal precej visje cene kljub vedji
kolidini nabavljene hrane, zato cene zagotovo viije bodo morale biti.
Ga. Erjavec vpraia, kam se je namenjalo sredstva od dobidka Solske kuhinje prej in koliko dobidka se
naartuje na ioli z novimi cenami.
Ga. Habe pove, da se je v prejSnjem obdobju s sredstvi, zasluienimi s iolsko prehrano, kupovalo
razno opremo. V samo kuhinjo se ni vlagalo, kar je bil tudi dogovor z ustanoviteljem. To izkazu.iejo
tudi finanana porodila. V stroike, vkljutene v novo kalkulacijo pa je vkljuden samo 3% dobidek,
kolikor se ocenjuje, da bo znaiala inflacija. Zavod je raiunal stroike na pozitivno nulo, a bo v vsakem
primeru realizirana izguba, predvsem zaradiodsotnosti uiencev, karanten, tudi morebitnega zaprtja
iol. V letosnjem letu so bili v dasu zaprtja 5ol delavci v kuhinji doma, zavod jim je kril nadomestilo
plade, tako da izguba za 2021je. 5ola pa za prehrano zdaj ie prejema radune od Vrtca ldrija in jih tudi
krije, stariem pa radunamo prehrano po starih cenah, iz tega naslova torej izgubo zavod ie ima. Za

naprej pa je bil nadrtovana nula.
Ga. Seljak vpraia, alije kakovost hrane na ta ratun (nov razpis) vi5ja, ker vidiv vrtcu, kakino hrano
dobivajo otroci? Ravnateljica pove, da se je udencem tudi prej Ze zagotavljalo kakovostno hrano, kar
smo lahko, smo naroiali od lokalnih ponudnikov.
Ga. Erjavec zanima, ali se.je pri Vrtcu ldrija pozanimalo, na osnovi desa so cene tako visoke.
Ravnateljica pove, da je o tem vpraiala tako ravnateljico kot radunovodkinjo vrtca, dobila pa odgovor,
da so bile cene postavljene, ker za pravo kalkulacijo ie ni na voljo dovolj raiunov in vhodnih
podatkov.
G. Voniina pove, da ga zanima, kako so bile cene postavljene. Je bila mogote amortizacija zastavljena
tako, da bo v par letih ves ta stroiek pokrit. Meni, da se kalkulacij tako ne dela. Se pa spraiuje, kaj
sploh v tem stanju lahko naredimo- Ga. Habe pove, da lahko pad zahtevamo natanano kalkulacijo,
druge re5itve pa ne pozna.

Ga. Seljak meni, da je kalkulaci.io zahtevati primerno, saj mora vsakdo, ki na trg ponudi nov proizvod,
mora imeti narejeno kalkulacijo za proizvod, ki ga ie niti ni zadel prodajati.
Ga. Lahajnar doda, da se Ze tako ne sme sklepati pogodb z veljavnostjo za nazaj.
Ga. Brus dopolni, da se pogodb 'za nazaj' ne sklepa, sploh ne takih zadev, ki vplivajo na tako zadevo.
Zna biti, da taka odloaitev lahko tudi vpliva na odloiitve stariev, da odpovedo pogodbo infoziroma
prijavo svojih otrok na prehrano. Meni, da Vrtec zdaj ima za dva meseca vef podatkov kot avgusta,
mogode so imeli tudi v tem vmesnem tasu dolodena nihanja v poslovanju zaradi trenutnih
zdravstvenih omejitev, a imajo hkrati tudi izkulnje iz prejinjega obdobja, natin izradunavanja cen,
prav zaradi tega pa ne bi smelo biti teiav z izradunom novih cen, kljub novi lokaciji. Vpraia ie, kako
todno je organizacija prehrane organizirana zdaj. Ga. Habe na to pove, da nova kuhinja zdaj pripravlja
prehrano za enoti Sp. ldrija in Ledine, kar se tiae vrtca, ter matiano in podruzniano iolo. Doda 5e, da
je pri novem razpisu, ki ga je Vrtec ldrija objavil, sodelovala do te mere, da so vkljudeni tudi artikli, ki



jih Sola rabi, na primer Zemlje oz. sendviae za dejavnosti, organizirane izven 5ole. Je pa vedno v
komunikaciji z Vrtcem ldrija poudarjala, da cen za nazaj ne moremo spreminjati, prav tako pa je o
novih, poviSanih cenah dolina obvestiti starse, ki bodo v prihodnje morali plaaevati vet. prav na
osnovi poviSanja cen pa zna priti do odpovedi pogodb, ker starii tega ne bodo zmogli financirati.
Ga. 5travs Kostrica se naveie prav na to, in pove, da je povi5anje cen kosil med 25 in 3O%,
popoldanska malica in zajtrk pa celo za75%. Redki udenci na Soli imajo naroden samo en obrok, kako
pa bomo stariem arBumentirali to poviianje, ji ni jasno.

Ga. Brus se strinja, in izrazi dvom, kako se bo razloiilo stariem tako velike razlike posameznih
obrokov.
Ga. Erjavec zanima, ali se je nadrtovalo, ker je bila sklicana seja za potrditev cen prehrane, za ta
mesec stariem zaraaunati prehrano ie po novih cenah? Ga. Lahajnar pove, da bi bilo to moino s 1.

12., v primeru obravnave zadeve v prejSnjem tednu, tako pa je trenutno zadeva odprta, veljajo pa za

iolo doslej veljavne cene.
Ga. Brus pove, da v tej fazi cen, kot so predstavljene, ne more potrditi, ker njen glas vpllva na Stevilne
druiine. Dokler podatki ne bodo na razpolago, s katerimijo bo cena prepritala in bo argumentirana, k
poviSanju cen ne bo soglaiala.
S tem se strinja tudi ga. Erjavec. Meni, da je prav, da se podatke zahteva, doda pa, da bi bilo
primerno, de bi bili na seji ie na razpolago. Ga. Lahajnar pove, da sta z ravnateljico o tem govorili in je
od nje dobila zagotovilo, da je za te podatke zaprosila veikrat, a jih ni prejela. Je pa svet zavoda tisti
organ, ki ima pravico in mo:nost tudis sklepom pozvati zavod Vrtec Idrija, da podatke posreduje.
G. Fink ugotavlja, da niso vprailjivi samo datumi v pogodbi, ki naj bi veljala od 1.9. 2021 dalje,
temvet tudi cene, ki so v pogodbi navedene. Ga. Lahajnar mu pritrdi.
Ga. Erjavec meni, da izguba v finanfnem poslovanju Sole ne bo problem, ker bo argumentirano
dokazljiva glede na trenutno stanje in danainjo razpravo. Razlago dolodenih cen je zdaj dolian
posredovati Vrtec ldrija.
Ga. Je: Strel se z doslej povedanim ostalih alanov sveta strinja. Pridakuje, da bodo podatki
posredovani, a je cene treba primerjati z realnim stanjem, prejEnjimi cenami, pa seveda tudi s

premoienjskim stanjem dru:in. To, da bi starii razmiSljali o odjavi prehrane v Soli zaradi njihovih cen,
je nezasliiano, saj mora iolska prehrana biti pravica, ne pa luksuz za udence.
G. Vondina mnenje ge. Jei Strel podpre. Se pa spraiuje o verodostojnosti skalkuliranih cen. Ga. Habe
ponovi, da cene po besedah pristojnih iz Vrtca, niso dolodene na osnovi kalkulacij.
Ga. Seljak meni, da kalkulacije morajo biti izdelane, naj se zavod pai potrudi, da.jih izdelajo, ali pa jih
dajo na rediti strokovnjakom.
Ga. Habe ie doda, da naj bi kalkulacije naredili po 4-6 mesecih poslovanja kuhinje, nato pa se bo cene
zniialo, ko se izkaie realno poslovanje.

Ga. Vegelj pove, da starii na sestankih, ko je govora o prehrani, izkaiejo dobro poznavanje, koliko
kateri obrok stane in kaj za ta denar dobijo. Na podruinidni Soli se je pogosto zgodilo, da ni bilo na
razpolago hrane za dodatek, na ta raaun pa zaanejo tudi kalkulirati.
Predsednica povzame glavne poudarke razprave in da na glasovanje slededa sklepa:

Sklep 1: Svet zavoda potrjuje predlagane cene prehrane za iolske prehrane za 5olsko leto 202L/22

Sklep je bil z devetimi glasovi PROTI zavrnjen

Sklep 2: Vrtec ldrija naj Svetu zavoda 05 Spodnja ldrija najkasneje do petka, 10. 12. 2027, posreduje

kalkulacijo cen Solske prehrane, navedenih v 3. tlenu pogodbe s ltevilko 4O6-7/202L-40 in pojasnila

vsebine ter postopka priprave kalkulacije.

Sklep je bil z devetimi glasovi ZA potrjen.



K4

Predsednica na kratko povzame vsebino poslanega gradiva na temo uvajanja sejnin za dlane svetov
javnih zavodov, katerih ustanoviteljica je Obdina ldrija. V Pravilniku o spremembah in dopolnitvah
Pravilnika o pladah obdinskih funkcionarjev in nagradah dlanov delovnih teles obdinskega sveta,
nadzornega odbora in obiinske volilne komisije ter o povradilih stroSkov (UL RS, 5t. 90/21)je
vneseno novo poglavje na temo sejnin dlanov svetov javnih zavodov. V 13. dlenu omenjenega
pravilnika so dolodene podrobnosti glede samih sejnin. Navedeno je tudi, da stroSke za izplatilo
sejnin krije javni zavodiz svojih lastnih sredstev.

Naknadno je bilo s strani obdinske uprave pridobljeno 5e staliSde, da lastna sredstva zavoda,
pridobljena s trZno dejavnostjo, niso primeren vir za kritje stroSkov izpladila sejnin. Dodatno pa 5e, da

se za leto 2021 sejnin ne da izpladati, ker za to ni sredstev oz. vira sredstev, za leto 2022 pa je treba
stro5ek sejnin vkljuditi v finandni nadrt poslovanja zavoda.

V kratki in jedrnati razpravi so dlani sveta izrazili vsak svoje stali5de. Predvsem se je razprava vrtela
okrog mnenja, da so funkcijo sprejeli kot prostovoljno in se sejninam odpovedujejo, naj se sredstva

nameni zavodu za kritje stroSkov nabave materiala za delo z udenci, predvsem v primeru, de

ustanovitelj ne namerava zagotoviti namenskih sredstev za izpladevanje sejnin njegovih lastnih javnih

zavodov. En predlog je bil, da se sejnine dolodi in izplada dlanom, nato pa jih dlanidoniramo zavodu.

Sklep: e lani sveta O5 Spodnja ldrija se v trenutnem mandatu odpovemo izpladevanju sejnin, kot jih

doloda 13. dlen Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o pladah obdinskih funkcionarjev
in nagradah dlanov delovnih teles obdinskega sveta, nadzornega odbora in obdinske volilne komisije

ter o povradilih stroSkov (UL RS, 5t. 90/21)

Sklep je bil soglasno potrjen.

K5

G. Fink glede na razpravo pri potrjevanju zapisnika (prezradevanje udilnic) predlaga, da Sola kupi
enega ali mogode dva merilnika stopnje CO2 v zraku v udilnicah, s dimer bi meritve lahko izvajali in

podatke uporabljali tudi v udne namene.
elanisveta se s predlogom strinjajo.

Ga. Erjavec vpraSa, kako da je priSlo do zamika pri izdaji pladilnih nalogov s strani Sole. Ravnateljica
pove, da je bila radunovodkinja zaradi bolezni odsotna, da pa so bile poloinice oddane na poito v
detrtek prejinjiteden in bodo prispele.

Predsednica sveta se vsem zahvali za aktivno sodelovanje na seji

Seja se je zakljudila ob 19. 20.

Zapisala:

UrSka Lahajnar Ubajiogu

Predsednica sveta 5ole:
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